



UTM
UNIVERSITI TEKNOLOGI MALAYSIA

School of
Professional and
Continuing
Education
(SPACE)

KENYATAAN SEBUT HARGA

TARIKH IKLAN: 7 OGOS 2023 (ISNIN)

Tawaran Sebut Harga ini adalah dipelawa kepada kontraktor-kontraktor yang berdaftar dengan **Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (LPIPM)**, DAN mempunyai **Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK)**, **Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK)** dan **Sijil Taraf Bumiputera (STB)** yang masih sah laku di bawah Kod Bidang berkaitan bagi tawaran sebut harga berikut:-

BUTIRAN TAWARAN	KOD BIDANG / KELAS PENDAFTARAN	TARIKH / MASA / TEMPAT TAKLIMAT DAN LAWATAN TAPAK (Kehadiran ke Sesi Taklimat dan Lawatan Tapak adalah DIWAJIBKAN)	TARIKH SEBUT HARGA DITUTUP
SEBUT HARGA BAGI KERJA-KERJA PEMBAIKAN DI STUDIO ALAM BINA BLOK M1 (KEJADIAN RIBUT) UNIVERSITI TEKNOLOGI MALAYSIA KUALA LUMPUR (PANGGILAN SEMULA) NO. SEBUT HARGA: SPACEKL 3/2023-1	LPIPM Gred: G1 Kategori: BANGUNAN (B) (ALAMAT CIDB DI KUALA LUMPUR SAHAJA) Pengkhususan: B24 (KERJA PENYELENGGARAAN BANGUNAN)	Pendaftaran Sebut Harga UTMSPACE Kuala Lumpur Tarikh : 14 OGOS 2023 (ISNIN) Masa : 10.00 PAGI Tempat : Blok DK6 Universiti Teknologi Malaysia Jalan Sultan Yahya Petra 54100 Kuala Lumpur Hanya PENAMA di dalam Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) sahaja yang boleh menghadiri sesi taklimat/lawatan tapak dan tidak boleh mewakilkan pegawai selain daripada penama tersebut.	28 OGOS 2023 (ISNIN) Jam: 12:00 Tengah hari Tawaran LEWAT tidak diterima.

Dokumen Sebut Harga akan dikemukakan kepada kontraktor-kontraktor melalui emel selepas sesi taklimat/lawatan tapak **mulai 14 Ogos 2023 (Isnin)**. Kontraktor dikehendaki **membawa bersama dokumen ASAL Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK), Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) dan Sijil Taraf Bumiputera (STB) beserta dengan salinan (tidak dikembalikan) dan Cop Rasmi Syarikat** semasa menghadiri sesi taklimat / lawatan tapak ini.

Dokumen Sebut Harga yang lengkap diisi hendaklah dimasukkan ke dalam **sampul surat bermetri dan ditulis di sebelah atas kiri sampul No. Sebut Harga dan Jenis Kerja**. Sampul surat lengkap berisi Dokumen Tawaran Sebut Harga hendaklah dimasukkan ke dalam Peti Sebut Harga yang beralamat di:

**Pejabat Bahagian Kewangan UTMSPACE
Aras 3 Blok H
Universiti Teknologi Malaysia
Jalan Sultan Yahya Petra
54100 W.P. Kuala Lumpur**

Tawaran Sebut Harga yang lewat dihantar **TIDAK** akan dipertimbangkan. UTMSPACE tidak bertanggungjawab di atas sebarang kelewatan penghantaran dokumen sebut harga melalui perkhidmatan pos atau *courier*. UTMSPACE adalah tidak terikat untuk menerima tawaran yang terendah ataupun sebarang tawaran. Sila hubungi di talian **019-796 4667** untuk sebarang pertanyaan.

Yang menjalankan amanah,

**TIMBALAN Pengerusi (Pembangunan) SPACE UTM /
MENJALANKAN TUGAS PENGARAH PENTADBIRAN DAN PENGURUSAN FASILITI UTMSPACE**